
FAU	Morellbakken	skole	–	skoleåret	2017–18	

Referat fra møte 10.oktober 2017 kl.18–20 
Sted:		 		Klasserom	til	10A	
Referent:	Heidi	Bakken	
	
Til	stede:	Agniezka	Jedrzejczak	Bryn	(8A),	Karen	Baltzersen	(8B),	Thorsteinn	Skansbo	(8C),	Stein	
Yndestad	(8D),	Linda	Schade	Andersen	(8E),	Monica	Hall	(9A),	Anita	Reime	(9B),	Magnus	Vik	Lagerberg	
(9C),	Heidi	Bakken	(9D),	Ketil	Rakkestad	(9E),	Aage	Kramarics	(10B),	Elisabeth	Lange	(10C),	Jan	Tore	
Gløtta	(10D),	Trygve	Iversen	(10E)	
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Godkjenning	av	innkalling	og	punkter	til	eventuelt	
	
Det	var	ingen	kommentarer	til	agenda.	Det	er	kommet	inn	fire		
saker	til	eventuelt.	

• Natteravner	–	brev	fra	Pia	i	Salto		
• Brev	fra	forelder	–	vurdere	kamera	ved	sykkelparkering?	
• Vurdere	ny	leverandør	av	klassebilder	(Trygve	10E)	
• Felles	konto	på	trinnet	for	å	samle	inn	penger	fra	ulike	aktiviteter	til	Berlin-

tur	
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Godkjenning	av	innkalling	og	punkter	til	eventuelt	

	
Det	var	ingen	kommentarer	til	agenda.	Det	er	kommet	inn	fire		
saker	til	eventuelt.	
• Natteravner	–	brev	fra	Pia	i	Salto		
• Brev	fra	forelder	–	vurdere	kamera	ved	sykkelparkering?	
• Vurdere	ny	leverandør	av	klassebilder	(Trygve	10E)	
• Felles	konto	på	trinnet	for	å	samle	inn	penger	fra	ulike	aktiviteter	til	

Berlin-tur	
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Informasjon	fra	formøte	med	ledelsen	(Magnus)	
	
Hudøy	
• Det	er	gjennomført	evaluering	av	Hudøyturen	2017	
• Ved	oppstart	av	Hudøygruppe	2018	vil	dokumentasjon	bli	overlevert	
• Hudøy	er	bestilt	for	2018	

	
Operasjon	Dagsverk	(Marit	Jensen)	
• Dato	for	Operasjon	Dagsverk	er	2.	november	
• Skolen	har	internasjonal	uke	i	forkant	av	selve	OD-dagen	
• Elevene	skal	selv	skaffe	seg	jobb;	de	elevene	som	ikke	får		

jobb	får	et	tilbud	på	skolen	
• Pengene	går	i	år	til	Naturvernforbundet	og	Natur	og	Ungdoms	

utdanningsprosjekter	midt	i	verdens	største	oljekatastrofe	i	Nigeria	
(https://vieralleoljebarn.od.no	).	

• Det	er	viktig	at	elevene	får	forståelse	for	prosjektet	
	

	
Lavterskeltilbud	for	foreldre		
Skolen	har	fått	midler	til	å	arrangere	tre	åpne	møter	for	foreldre.	Tema	blir	
nettbruk	og	mobbing.	Dette	er	et	samarbeid	med	SaLTo.	Hensikten	er	at	
foreldre	skal	kunne	komme	sammen	og	prate	om	utfordringer	ved	det	å	være	
forelder.	Forut	for	møtene	vil	det	holdes	et	foredrag	av	Mattias	Øhra	på	
Engebråten	skole.	Datoen	for	foredraget	er	27.	November.	Mer	Informasjon	
om	dette	kommer	på	skolens	Facebookside.	

	
Åpen	skole	
Åpen	skole	var	et	vellykket	opplegg	for	elever	forrige	skoleår.	Monica	Hall	
informerte	om	erfaringene:	Størst	oppmøte	høst/vinter.	Forslaget	er	at	
tiltaket	videreføres,	igangsatt	rundt	advent	og	til	slutten	av	februar.	Det	
krever	litt	foreldreengasjement;	forslag	om	at	hver	klasse	kan	stille	på	ett	
arrangement.	Forslag	til	oppstart	er	et	enkelt	juleverksted	15–17.	Ansvarlig	
beslutter	hva	og	hvordan	dette	gjennomføres/organiseres.	(Vara	fra	8D,	
moren	til	Håkon	er	interessert).	
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Foreldreundersøkelsen	
• Svarprosenten	var	53,8	%	for	Morellbakken	skole.		
• Undersøkelsen	er	sendt	ut	til	et	utvalg	av	foreldre.		
• Det	som	skårer	lavest	er	informasjon	fra	skole	til	foreldre.	Dette	punktet	

bør	få	fokus	og	følges	opp.		
• Det	er	første	året	denne	undersøkelsen	gjennomføres	i	denne	formen,	

dette	gir	et	sammenligningsgrunnlag	for	kommende	undersøkelser	
• Pedagogisk	gruppe	diskuterer	dette	videre	og	eventuelle	

oppfølgingspunkter	neste	møte	
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Årshjul	–	gjennomgang	og	innspill	

	
• Årshjulet	er	et	verktøy	for	FAU	for	å	kunne	planlegge	arrangement	i	så	god	

tid	som	mulig.	Årshjulet	oppdateres	fortløpende.	
• Magnus	foreslo	at	det	bør	finnes	måter	å	tydeliggjøre	hvem	som	har	

ansvar	for	hva	til	de	ulike	arrangementene	på	skolen.	Det	oppleves	ofte	
uklarhet	rundt	hvem	som	har	ansvar	for	hva.	Dette	gjør	at	viktige	ting	kan	
bli	glemt.		

• Flere	FAU-representanter	har	fått	innspill	om	at	det	er	mye	foreldrene	skal	
bidra	med,	diskusjonen	må	følges	opp.	Bør	man	gjøre	en	undersøkelse	på	
dette?	Ingen	ble	satt	opp	som	ansvarlig	for	denne	oppfølgingen,	mulig	
pedagogisk	gruppe	vurderer	dette	som	tema	i	løpet	av	året.	
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Berlintur	–	oppstart	og	dato	for	infomøte	
	
• Det	ble	påpekt	at	dette	er	et	foreldredrevet	arrangement	som	gjøres	i	

samarbeid	med	skolen.		
• Gratisprinsippet	gjelder	–	dugnad:	elever+foresatte.		
• FAU	initierer	Berlin-gruppe	på	møte	i	oktober.		
• Mandag	16.	oktober	er	det	et	evalueringsmøte.		

Fra	FAU	stiller	Magnus	og	(Trygve)	
• Erfaringer	og	forslag	til	forbedringer:	Viktig	å	berolige	foreldre;	kan	man	

tenke	alternativt	i	forhold	til	hvordan	man	organiserer	turen?	Det	er	viktig	
å	se	på	erfaringene	fra	turen	i	2017.	Det	ble	diskutert	om	man	bør	starte	
dugnadsarbeid	og	innsamling	allerede	på	8.	trinn.		

• Det	er	viktig	at	foreldrene	blir	ansvarliggjort	–	turen	er	foreldredrevet.	
• Informasjonsmøte	må	initieres.	Ansvarlig	Heidi	og	Trygve.	
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Økonomi	–	status	

	
• Kontoen	fra	avgangskullet	i	2017	har	et	stort	overskudd		
• Det	ble	enstemmig	vedtatt	at	overskuddet	overføres	til	elevrådet	
• FAUs	konto	har	allerede	en	buffer	for	de	som	evt	må	få	støtte	til	Berlintur	
• Magnus	følger	opp	Marit	Valen-Sendstad	(kontaktlærer	for	elevrådet)		
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Arbeid	i	grupper	
	

	
Arrangement	 Pedagogisk	
Heidi	Bakken	(9D)	 Agniezka	Bryn	(8A)	
Hebe	Brunvand	(10A)	 Per	Kristian	Hilden	(8B)	
Trygve	Iversen	(10E)	 Thorsteinn	Skansbo	(8C)	
Magnus	Vik	Lagerberg	(9C)	 Linda	Schade	Andersen	(8E)	
Stein	Yndestad	(8D)	 Anita	Reime	(9B)	
	 Erik	Langholm	(9C)	
	 Kjetil	Rakkestad	(9E)	
	 Monica	Hall	(9A)	
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Oppsummering	fra	gruppene	

	
Arrangementsgruppe:	
• Berlingruppe	–	to	foreldre	fra	hver	klasse.		
• FAU	arrangerer	infomøte	med	representanter	fra	forrige	Berlingruppe.		
• Magnus	og	(Trygve)	går	på	evalueringsmøte	etter	Berlintur	16.10.		
• Åpen	skole:	Stein	tar	initiativ	til	en	oppstart.	Han	ser	også	på	organisering.	

Monica	deler	sine	erfaringer.	
• Bokdagen	utgår.		
• Avslutningen	for	10.	trinn	–	Magnus	sjekker	om	sted	er	bestilt.	
• Juleavslutninger	på	alle	trinn.	Datoene	for	avslutningene	er:	

8.	Trinn	–	18.	Des.	
9.	Trinn	–	19.	Des.	
10.	Trinn	–	14	des.	
Informasjon	og	datoer	legges	på	skolens	hjemmesider	og	i	kalenderen.	

	
Pedagogisk	gruppe:	
• Det	ble	diskutert	hvilke	kriterier	som	legges	til	grunn	for	“vurdering	av	

læring”.	Monica	følger	opp	dette	overfor	skolen.	
• En	FAU-kontakt	fra	hvert	trinn	oppsummerer	årshjulet	og	oversender	det	

til	klassekontaktene	på	trinnet.	Klassekontakter	fordeler	oppgaver	til	
foreldrene	ift.	de	forskjellige	arrangementene	slik	at	dette	blir	mer	
forutsigbart	og	bedre	planlagt.	

• Pedagosisk	gruppe	ser	på	hvordan	man	skal	følge	opp	foreldre-
undersøkelsen.	
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Eventuelt	

	
Natteravner	
• Natteravner	–	brev	fra	Pia	i	SaLTo.		
• Anita	Reime	(repr	for	9B)	er	ansvarlig	for	Natteravn	

	
Brev	fra	forelder	–	vurdere	kamera	ved	sykkelparkering		
• Det	er	første	gang	vi	hører	om	dette.	Dersom	dette	er	et	problem	som	

vedvarer	tar	vi	dette	opp	på	nytt,	foreløpig	ser	man	ikke	at	det	er	
nødvendig	med	tiltak.	
	

Vurdere	ny	leverandør	av	klassebilder	
• Magnus	spør	på	neste	formøte	om	vi	kan	se	på	andre	tilbydere	til	

skolefotografering.	
	

	



Konto	på	trinnet	for	å	samle	inn	penger	fra	ulike	aktiviteter	til	Berlintur	
Info	hentet	fra	årsrapporten	for	2017:	
• FAU	har	egen	bankkonto	for	hvert	årstrinn.	Kontoen	følger	trinnet	

gjennom	årene	på	Morellbakken.	Kontoen	vil	brukes	til	innsamling	ved	
dugnadsarbeid	til	Hudøy	for	8.	trinn	og	til	Berlin	for	9.	trinn.		

• I	tillegg	er	det	en	konto	for	FAU	og	en	for	elevrådet.	Elevrådets	konto	
forvaltes	etter	instruks	fra	Elevrådet.		

• Alle	FAUs	kontoer	er	knyttet	opp	mot	Vipps. 
 

	
	

	
	
	

	
	


